
Zápisnica 

zo štvrtého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 24. novembra 2020 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 

_________________________________________________________________________ 

 

 
Prítomní poslanci:  Matej Rehák, Martin Beňo, Martin Zelenaj, Milan Cabánek, Eliška 
Kuklová, Ivan Behúl, Peter Pagačovič, Stanislav Šantavý, Mária Macánková 
 
 
Program :  
 

1.  Otvorenie zasadnutia 
2.  Schválenie programu rokovania 
3.  Procedurálne otázky 
4.  Informatívna správa starostu obce 
5.  Kontrola plnenia uznesení  
6.  Čerpanie rozpočtu za III. štvrťrok 2020  
7.  Darovacia zmluva – Národné poľnohospodárske a potravinárske centrum  
8.  Oplotenie škôlky 
9.  Zariadenie do MŠ 
10. Zmena uznesenia č. 48/2020 
11. Zmeny a doplnky č. 5- Územný plán obce 
12. Dom sociálnych služieb 
13. Diskusia 
14. Návrh na uznesenie 
15. Záver 

 
 Starosta obce otvoril štvrté riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Eliška Kuklová a Stanislav Šantavý. Zároveň 
jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Matej Rehák, Martin Beňo 
a Mária Macánková. Program rokovania bol upravený nasledovne: za bod 4- Informatívna 
správa starostu obce bola zaradená informácia o stave prebiehajúcej kanalizácie. Program bol 
ďalej doplnený o body – Zmluva o zriadení vecného bremena; - Otočisko na ulici Kajsa II.  
Takto doplnený program rokovania poslanci OZ  jednohlasne odsúhlasili (všetci za). 
 
 Starosta obce predniesol informatívnu správu, v ktorej uviedol, že boli osadené 
preliezky na detských ihriskách, hasičská zbrojnica bude do konca roka uzavretá (osadia sa 
okná a dokončí strecha) a o prebiehajúcej kanalizácii bude informovať Juraj Štefanka, 
stavebný dozor obce. 
Poslanec Martin Beňo uviedol, že kanalizácia by mala byť podľa plánu dokončená za dva 
týždne. Juraj Štefanka uviedol, že kanalizácia do tohto termínu nebude ukončená. Ivan 
Habiňák uviedol, že sa začnú budovať prípojky a ak bude dobré počasie, mohli by to do 
konca roka ukončiť. Poslanec Martin Beňo navrhol, aby boli  skontrolované stavebné 
denníky. Juraj Štefanka uviedol, že je možné dať firme zmluvnú pokutu za nedodržania 
termínu ukončenia prác. V tomto roku nebude dokončená ani povrchová úprava cesty. Ďalej 
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navrhol, aby obecné zastupiteľstvo schválilo vybudovanie kanalizácie na Mesačnej ulici. 
Pozemky, v ktorých by bola kanalizácia položená, sú vo vlastníctve súkromných osôb. To sa 
týka aj Horákovej ulice pri starej materskej škole. Poslanec Stanislav Šantavý sa pýtal, ako sa 
doriešilo odkanalizovanie rodinných domov od malého mosta na Radošinskej ulici po 
Venušinu ulicu. Juraj Štefanka uviedol, že keď  vybudujú prečerpávaciu stanicu, budú sa 
môcť pripojiť aj tieto RD. Poslanec Stanislav Šantavý chcel vedieť, ako sa bude riešiť 
Športová ulica. Juraj Štefanka uviedol, že uvedená ulica nie je v ÚPN obce vedená ako cesta, 
ale ako zeleň. Bude potrebné zmeniť ÚPN a zadefinovať tam novú cestu. Poslanci Mária 
Macánková a Stanislav Šantavý uviedli, že by bolo potrebné informovať obyvateľov, čo budú 
musieť spraviť, aby sa mohli napojiť na kanalizáciu. Juraj Štefanka informoval, že s osadením 
kanalizácie na Mesačnej ulici bude problém, nakoľko tam je už osadené plynové 
aj vodovodné potrubie. Poslanec Ivan Behúl navrhol, aby sa kanalizácia na Mesačnej ulici 
dala projektantovi, a ten nech navrhne technické riešenie a cenu. Toto riešenie a cenu potom 
OZ posúdi. Poslanec Matej Rehák navrhol, aby sa oslovil projektant, ktorý by sa vyjadril 
k možnosti napojenia obyvateľov Mesačnej ulice na kanalizáciu. Poslanec Stanislav Šantavý 
navrhol, aby bola dopracovaná projektová dokumentácia kanalizácie v časti Radošinskej ulice 
od malého mostu po Venušinu ulicu a na Športovej ulici, ktoré nie sú v pôvodnej 
dokumentácii riešené. Poslanec Martin Zelenaj chcel vedieť, ako sa budú robiť prípojky k RD 
v tejto časti obce. Juraj Štefanka uviedol, že firma osloví každú domácnosť, a tá si určí, kde sa 
bude prípojka kopať. 
Poslanec Milan Cabánek uviedol, že by bolo potrebné namontovať silnejšie čerpadlo na 
prečerpávanie odpadových vôd na Korytovskej ulici pri p. Šaturovi. Starosta obce uviedol, že 
sa tak stane v najbližšej dobe. 
 
 Hlavná kontrolórka obce predniesla správu z kontroly plnenia uznesení. 
 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie  správu  hlavnej kontrolórky obce o plnení a 
čerpaní rozpočtu za  III. štvrťrok 2020.  
 
      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo informáciu o plnení rozpočtu obce  za III. štvrťrok 
2020. Poslankyňa Mária Macánková uviedla, že je potrebné prehodnotiť poplatok za vývoz 
malotraktorom, nakoľko je nízky a nepokrýva vynaložené náklady. Ďalej uviedla, že je 
potrebné zverejniť zmluvy na opravy chodníka a požiadala hlavnú kontrolórku obce, aby 
vypracovala správu o vyplatených dohodách o vykonaní práce. Ďalej uviedla, že by bolo 
potrebné zakúpiť na zberný dvor vážiace zariadenie na váženie stavebného odpadu. 
Poukázala, že rozpočet na vybudovanie požiarnej zbrojnice je vyšší ako im bol starostom 
prezentovaný. Chcela vedieť, či zmluva so zhotoviteľskou firmou je právoplatná, keď nebola 
odsúhlasená obecným zastupiteľstvom. Ivan Habiňák uviedol, že keď je firma vybraná vrámci 
verejného obstarávania, nie je potrebné ju odsúhlasiť obecným zastupiteľstvom. Poslanec 
Matej Rehák informoval o rozsudku súdu, v ktorom bolo uvedené, že všetky majetkovo-
právne zmluvy musia byť odsúhlasené obecným zastupiteľstvom. Ivan Habiňák uviedol, že 
zistí, či zmluvy uzatvorené vrámci verejného obstarávania patria medzi majetkovo-právne 
zmluvy, alebo obchodné zmluvy. Poslanec Matej Rehák sa informoval, za čo bol vyplatený 
doplatok za ulicu Vinárska II. Starosta obce uviedol, že to bolo vrátené zádržné. 
Poslanec Martin Beňo uviedol, že obec na ulici Pod Hliníkom odkúpila od rímskokatolíckej 
cirkvi pozemok, ktorý je už zapísaný na LV obce. Nie je však doposiaľ vyplatený. Je potrebné 
to preveriť. 
Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní vzalo na vedomie informáciu o plnení rozpočtu obce za  
III. štvrťrok 2020 a stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu. 
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Obecné zastupiteľstvo schválilo plnenie a čerpanie rozpočtu za III. štvrťrok 2020 ako aj 
úpravu rozpočtu obce  k 31.12.2020 (všetci za). 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu hlavnej kontrolórky obce 
v zmysle zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy o stave 
a vývoji dlhu obce. Dlh obce vo forme úveru je k 30. 9. 2020 vo výške  45 001,44  €, ktorý 
obec spláca od júla 2016 (mesačná splátka 5 000 €). 
 
       Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí v súlade so  zákonom o obecnom zriadení 
č 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov schválilo nadobudnutie vlastníckeho práva 
k nehnuteľnosti zapísanej v katastri nehnuteľností, vedenom Okresným úradom Nitra, 
katastrálnym odborom pre katastrálne územie Lužianky na liste vlastníctva č.15 ako parcela 
registra KN „C“, číslo parcely 9, vo výmere 2598 m2  ako zastavané plochy a nádvoria. 
Schválilo predloženú darovaciu zmluvu, oboznámilo sa s darovanou nehnuteľnosťou, pričom 
ju bez výhrad prijalo. Nehnuteľnosť je vo vlastníctve Slovenskej republiky v správe 
Národného poľnohospodárskeho a potravinárskeho centra so sídlom Hlohovecká 2, 951 41 
Lužianky v 1/1.  
Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce Lužianky k podpísaniu darovacej zmluvy a k 
všetkým právnym krokom súvisiacich s prevodom uvedenej nehnuteľnosti (všetci za). 
 
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie  č. 63/2020 v nasledovnom znení:   
 
      Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach v súlade so  zákonom o obecnom zriadení č. 
369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov schvaľuje nadobudnutie vlastníckeho práva 
k nehnuteľnosti zapísanej v katastri nehnuteľností, vedenom Okresným úradom Nitra, 
katastrálnym odborom pre katastrálne územie Lužianky na liste vlastníctva č.15 ako parcela 
registra KN „C“, číslo parcely 9, vo výmere 2598 m2  ako zastavané plochy a nádvoria. 
Schvaľuje predloženú darovaciu zmluvu, je oboznámené s darovanou nehnuteľnosťou, 
pričom ju bez výhrad prijíma. Nehnuteľnosť je vo vlastníctve Slovenskej republiky v správe 
Národného poľnohospodárskeho a potravinárskeho centra so sídlom Hlohovecká 2, 951 41 
Lužianky v 1/1.  
Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce Lužianky k podpísaniu darovacej zmluvy a k 
všetkým právnym krokom súvisiacich s prevodom uvedenej nehnuteľnosti. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo možnosť oplotenia areálu materskej školy a 
poverilo starostu obce zabezpečiť zhotoviteľa prác a predložiť zmluvu resp. objednávku na 
vykonanie prác obecnému zastupiteľstvu (všetci za). 
 
      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo rozpočet na nákup nábytku do nového pavilónu 
v materskej škole  a súhlasilo s poskytnutím finančnej dotácie na zakúpenie nábytku do MŠ 
vo výške cca 5 700,- € (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 66/2020 zrušilo uznesenie č.  48/2020 zo dňa  
16. 09. 2020 z dôvodu  neúplnosti  uznesenia pre vklad do katastra nehnuteľností. 
 

Obecne zastupiteľstvo schválilo „Zmluvu o bezodplatnom prevode“ vlastníctva k 
nehnuteľnostiam – pozemkom a „Zmluvu o zriadení vecného bremena“ uzatvorenú medzi 
zmluvnými stranami CD REALITY, s.r.o., TATRA PROPERTY a. s. a Obcou Lužianky: 
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A) ktorá sa týka bezodplatného prevodu vlastníctva prevodcu  odovzdávajúceho CD 
REALITY, s.r.o.. IČO: 36 685 364 a  TATRA PROPERTY a. s., IČO: 36 252 069 na 
nadobúdateľa a preberajúceho Obec Lužianky k pozemkom, v katastrálnom území 
Lužianky, ktorá sa po prevode vlastníctva stáva vlastníkom uvedených parciel 
v podiele 1/1 k celku 

• C KN p. č. 2059/14 Ostatná plocha o výmere  72m²   
• C KN p. č. 2059/15 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 85 m2, 
(odčlenené od parcely registra „C“, p. č. 2059/1, druh pozemku  ostatná plocha o výmere 
47239 m² zapísanej na Liste vlastníctva 3382, k. ú. Lužianky) 
• C KN p. č. 2073/11 Ostatná plocha o výmere 6899 m2 

(pôvodne zapísaná na liste vlastníctva 3788, k. ú. Lužianky) 
 

B) ktorá sa týka zriadenia vecného bremena v prospech oprávneného z vecného bremena 
CD REALITY, s.r.o.. IČO: 36 685 364 zo strany povinného z vecného bremena Obce 
Lužianky na nasledovných pozemkoch v katastrálnom území Lužianky 

• C KN p. č. 2073/11 Ostatná plocha o výmere 6899 m2 
• C KN p. č. 2059/3 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 635 m2, 
• C KN p. č. 2057/1 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2607 m2,   
• C KN p. č. 2057/2 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 504 m2,  
• C KN p. č. 2057/3 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 501 m2,  
• C KN p. č. 2057/4 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 4274 m2,  
• C KN p. č. 2058/1 Ostatná plocha o výmere 30 m2,  
• C KN p. č. 2058/2 Ostatná plocha o výmere 214 m2,  
• C KN p. č. 2058/3 Zastavaná plocha a nádvorie 8 m2,  
• C KN p. č. 2058/4 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 216 m2,  
• C KN p. č. 2059/14 Ostatná plocha o výmere 72 m2,  
• C KN p. č. 2059/15 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 85 m2 

 
v práve oprávneného z vecného bremena zriadiť a umiestniť inžinierske siete a ich prípojky a 
práve vstupovať na vyššie uvedené pozemky za účelom opráv a údržby inžinierskych sietí a 
ich prípojok (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo  prijalo uznesenie č.  67/2020 v nasledovnom znení: 
 

Obecne zastupiteľstvo v Lužiankach schvaľuje „Zmluvu o bezodplatnom prevode“ 
vlastníctva k nehnuteľnostiam – pozemkom a „Zmluvu o zriadení vecného bremena“ 
uzatvorenú medzi zmluvnými stranami CD REALITY, s.r.o., TATRA PROPERTY a. s. a 
Obcou Lužianky: 
 

A) ktorá sa týka bezodplatného prevodu vlastníctva prevodcu  odovzdávajúceho CD 
REALITY, s.r.o.. IČO: 36 685 364 a  TATRA PROPERTY a. s., IČO: 36 252 069 na 
nadobúdateľa a preberajúceho Obec Lužianky k pozemkom, v katastrálnom území 
Lužianky, ktorá sa po prevode vlastníctva stáva vlastníkom uvedených parciel 
v podiele 1/1 k celku 

• C KN p. č. 2059/14 Ostatná plocha o výmere  72m²   
• C KN p. č. 2059/15 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 85 m2, 
(odčlenené od parcely registra „C“, p. č. 2059/1, druh pozemku  ostatná plocha o výmere 
47239 m² zapísanej na Liste vlastníctva 3382, k. ú. Lužianky) 
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• C KN p. č. 2073/11 Ostatná plocha o výmere 6899 m2 

(pôvodne zapísaná na liste vlastníctva 3788, k. ú. Lužianky) 
 

B) ktorá sa týka zriadenia vecného bremena v prospech oprávneného z vecného bremena 
CD REALITY, s.r.o.. IČO: 36 685 364 zo strany povinného z vecného bremena Obce 
Lužianky na nasledovných pozemkoch v katastrálnom území Lužianky: 

• C KN p. č. 2073/11 Ostatná plocha o výmere 6899 m2 
• C KN p. č. 2059/3 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 635 m2, 
• C KN p. č. 2057/1 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 2607 m2,   
• C KN p. č. 2057/2 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 504 m2,  
• C KN p. č. 2057/3 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 501 m2,  
• C KN p. č. 2057/4 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 4274 m2,  
• C KN p. č. 2058/1 Ostatná plocha o výmere 30 m2,  
• C KN p. č. 2058/2 Ostatná plocha o výmere 214 m2,  
• C KN p. č. 2058/3 Zastavaná plocha a nádvorie 8 m2,  
• C KN p. č. 2058/4 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 216 m2,  
• C KN p. č. 2059/14 Ostatná plocha o výmere 72 m2,  
• C KN p. č. 2059/15 Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 85 m2 

 
v práve oprávneného z vecného bremena zriadiť a umiestniť inžinierske siete a ich prípojky a 
práve vstupovať na vyššie uvedené pozemky za účelom opráv a údržby inžinierskych sietí a 
ich prípojok. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo predložený zoznam zmien a doplnkov územného 
plánu č. 5, schválilo začatie prác na projekte a cenovú ponuku  od spoločnosti ARCH.EKO 
s.r.o. Banská Bystrica v sume 4 950,- €. Navrhnutý termín dodania etapy  je do 31.12.2020, 
s ktorým OZ súhlasilo (všetci za).  
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo možnosť vybudovania domova sociálnych služieb 
v druhom pavilóne základnej školy. Poslanec Stanislav Šantavý navrhol zvolať stretnutie 
poslancov, na ktorom by sa dohodli na požiadavkách na dom sociálnych služieb. 
 
      Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce zabezpečiť v súlade so zákonom č. 
343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní zhotoviteľa otočiska na ulici Kajsa II. v zmysle 
projektovej dokumentácie od spoločnosti iProdos, s.r.o. (všetci za).  
     

 Obecné zastupiteľstvo odporučilo starostovi obce zabezpečiť geodetické vytýčenie 
hraníc obecného pozemku par. reg. „C“  1248/1 a zabezpečiť vyhotovenie nového oplotenia 
zo severnej časti pozemku (všetci za). 

 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo (všetci za) „Zmluvu o zriadení vecného bremena“ 

(ďalej len "VB") uzavretú medzi: Slovenská republika v správe ŽSR, Klemensova 8, 813 61 
Bratislava ako povinným z VB, Investorom Obcou Lužianky   ako povinným z VB a 
Západoslovenská distribučná, a. s., so sídlom Čulenova 6, 816 47,  Bratislava, IČO 36 361 
518 ako oprávneným z VB ohľadne nehnuteľností v k. ú. Lužianky - zapísaných v liste 
vlastníctva č. 1121 a to: 
C KN parcela č. 1374 – zastavaná plocha a nádvoria  o výmere  20 569 m m2 
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podľa Geometrického plánu č.  627/2019 ide o zaťaženie tohto pozemku  v rozsahu dielu č. 1 
o výmere 194 m². 
 
 
vecné bremeno:  
vecné bremeno in personam, predmetom ktorých je povinnosť povinného ako vlastníka 
zaťaženej nehnuteľnosti strpieť na časti zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom 
v geometrickom pláne ako koridor  vecných bremien : 
a) zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení, 
b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie 
a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie    
 
Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 69/2020 v nasledovnom znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach schvaľuje „Zmluvu o zriadení vecného bremena“ 
(ďalej len "VB") uzavretú medzi: Slovenská republika v správe ŽSR, Klemensova 8, 813 61 
Bratislava ako povinným z VB, Investorom Obcou Lužianky   ako povinným z VB a 
Západoslovenská distribučná, a. s., so sídlom Čulenova 6, 816 47,  Bratislava, IČO 36 361 
518 ako oprávneným z VB ohľadne nehnuteľností v k. ú. Lužianky  
- zapísaných v liste vlastníctva č. 1121 a to: 
C KN parcela č. 1374 – zastavaná plocha a nádvoria  o výmere  20569 m m2 
podľa Geometrického plánu č.  627/2019 ide o zaťaženie tohto pozemku  v rozsahu dielu č. 1 
o výmere 194 m². 
 
vecné bremeno:  
vecné bremeno in personam, predmetom ktorých je povinnosť povinného ako vlastníka 
zaťaženej nehnuteľnosti strpieť na časti zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom 
v geometrickom pláne ako koridor  vecných bremien : 
a) zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení, 
b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie 
a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie    
 
 

V diskusii Anna Poláčiková na margo domova sociálnych služieb uviedla, že nakoľko 
obyvateľstvo starne, je potrebné v čo najskoršej budúcnosti vybudovať dom pre seniorov. 
Bola to jej dlhoročná túžba, ale nebola doposiaľ naplnená. V súčasnej dobe je v životne ťažkej 
situácii, rodinné záležitosti ju prinútili jej bývalý dom opustiť. Spolu so sociálnym 
pracovníkom obce hľadali nové možnosti ubytovania, no bohužiaľ sa im zatiaľ nepodarilo nič 
vhodné nájsť. Potrebovali by pomoc obce s riešením tejto situácie. 
 
 Od 20.25 hod. do 20.40 bola prestávka.   
 
Po prestávke v diskusii vystúpil Fridrich Buzáš, ktorý navrhol, aby sa nákladné autá firmy 
ENVI-GEOS kontrolovali zo strany obce a tak zistilo, či nám správne fakturujú vývoz 
odpadu. Ďalej uviedol, že cena za vývoz 1 100 l nádoby je veľmi vysoká. Informoval sa, kedy 
bude spustená elektrická energia na ulici Pri trati, kde býva. 
Poslankyňa Mária Macánková uviedla, že je potrebné, aby obec dôslednejšie vyberala ľudí, 
ktorí poskytujú externé služby. 
Poslanec Matej Rehák chcel vedieť, ako je to s osadením dopravných značiek na Vinárskej 
ulici. Ivan Habiňák uviedol, že sa čaká na vyjadrenie príslušných orgánov. 
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Ďalej sa informoval, či bol zaslaný list na príslušný orgán, ohľadne nákladných áut, ktoré 
prechádzajú cez obec. Ivan Habiňák uviedol, že list z obce odišiel, ale pravdepodobne sa bude 
posielať ešte jeden spoločný list za obce Lužianky, Zbehy a Čakajovce. Poslanec Matej Rehák 
sa informoval, či bolo jednané o pozemku medzi Teslovou ulicou a golfovým areálom, ktorý 
je vo vlastníctve rímskokatolíckej cirkvi.  Starosta obce uviedol, že vlastník je ochotný 
rokovať. Ďalej sa informoval o posilnení elektriny na Rastislavovej ulici. Starosta uviedol, že 
sa budú uzatvárať zmluvy s jednotlivými vlastníkmi pozemkov. Poslanec Matej Rehák chcel 
vedieť, či obec podpísala zmluvu o budúcej zmluve s COOP Jednota-starosta uviedol, že 
zatiaľ nie. Požiadal, aby bola uverejnená na internetovej stránke aktuálna pracovná doba 
COOP Jednoty. Informoval sa, či sú zo strany obce kontrolovaní občania, ktorí sú 
v karanténe, resp. sú pozitívni. Starosta obce uviedol, že obec nemá k dispozícii zoznam 
takýchto občanov, nakoľko RÚVZ takého údaje neposkytuje. Poslanec Matej Rehák 
upozornil, že pri testovaní občanov bolo treba urobiť harmonogram podľa ulíc. Starosta obce 
uviedol, že sme veľká obec a je problematické určiť kľúč, podľa ktorého by občania 
prichádzali. Ďalej chcel vedieť, či budú osadené stĺpiky pri p. Hruškovej oproti COOP 
Jednota. Náčelník obecnej polície uviedol, že dopravný inšpektorát nedovolí osadiť stĺpiky 
hocikde. Matej Rehák sa spýtal na osadenie nových kamier. Náčelník OP informoval 
prítomných, že kamery môžu byť osadené len na obecných stĺpoch. 
Poslankyňa Mária Macánková poďakovala starostovi obce za osvetlenie Korytovskej ulice od 
zberného dvora smerom na Hlohoveckú ulicu. 
Poslanec Matej Rehák sa informoval: 

- akým spôsobom sa zruší súpisné číslo stavbe. Renáta Bírová uviedla, že súpisné číslo 
sa ruší na základe žiadosti majiteľa stavby, ktorý doloží k žiadosti búracie povolenie. 

- o prechode pre chodcov z Obežnej ulice na Rastislavovu ulicu. Ivan Habiňák uviedol, 
že to musí posúdiť dopravný inšpektorát. 

- či sa hľadali občania zo ZŤP na sledovanie kamier. Náčelník obecnej polície so 
sociálnym pracovníkom sa dohodli, že takýchto občanov oslovia. 

- na výbočisko pri železničnom priecestí na Topoľčany. Ivan Habiňák uviedol, že 
projekt na výbočisko sa upravil a čaká sa na vyjadrenie príslušných orgánov. 

- či sa ŽSR vyjadrili k miestu vybudovania lávky cez železnicu na Teslovu ulicu, aby sa 
dala zabudovať do územného plánu. Starosta obce uviedol, že ŽSR sa vyjadrili 
k umiestneniu lávky. 

- na odkúpenie pozemku od rodiny Žákovičovej. Starosta obce uviedol, že vlastníci 
majú záujem o odpredaj pozemku 

- na faktúru od fy ius aegis, s.r.o. Bratislava. Starosta obce uviedol, že faktúra  je za 
kanalizáciu 

- na opravu kanalizačných poklopov na Rastislavovej ulici. Starosta uviedol, že to už 
firma opätovne opravovala, ale stále nie je s prácou spokojný a bude znovu žiadať 
o opravu. 

- či sú rodinné domy pri golfovom ihrisku napojené na kanalizáciu a či je možnosť 
pripojenia aj neďalekých bytoviek. Starosta uviedol, že sa môžu pripojiť, ale zatiaľ tak 
neurobili. 

- v akom stave je oprava železničného priecestia na Vinárskej ulici. Starosta obce 
uviedol, že zatiaľ je v pláne oprava priecestia na Korytovskej ulici. 

- kto obci zabezpečuje softvér. Eva Bačová uviedla, že máme rôzne firmy, najviac 
programov máme  od fy DATALAN a ona je s nimi spokojná. 

- kde bolo umiestnených 9 ks smetných košov. Starosta obce uviedol, že 4 ks boli 
namontované na futbalové ihrisko, tri kusy na detské ihriská a autobusovú zastávku 
a ostatné sú odložené.  
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Poslanec Matej Rehák poukázal na potrebu vybetónovania a rozšírenia plochy na zbernom 
dvore, kde by mohli byť umiestené ďalšie kontajnery. 
 
Poslanec Martin Zelenaj sa informoval: 

- či je vybraná firma na rekonštrukciu rozhlasu, amplióny hrajú nerovnomerne, niekde 
hučia, v iných častiach obce ich vôbec nepočuť. Starosta uviedol, že zatiaľ nie je 
vybraná firma a je s tým problém, lebo amplióny sa nedajú nastaviť individuálne. 

- ako pokračuje budovanie cyklotrasy. Starosta obce uviedol, že sa budú osádzať 
obrubníky a robiť nový povrch 

Poslanec Martin Zelenaj informoval o snahe kultúrnej komisie na zorganizovanie „Mikuláša“, 
kde by komisia poroznášala balíčky po domoch. Starosta toto neodporučil, nakoľko veľa 
rodín je v karanténe.   
 
Poslankyňa Mária Macánková sa informovala: 
- na zavedie terminálu v pokladni obecného úradu. Starosta uviedol, že zatiaľ sa 

nezaviedol. 
- ako je to s odstránením vrakoviska p. Kika na Korytovskej ulici pri železničnom 

priecestí. Hlavná kontrolórka obce uviedla, že ŽSR s p. Kikom jednali a v prípade, že 
toto nelegálne vrakovisko neodstráni, podnikne ŽSR voči nemu ďalšie kroky. 

 
 
Poslanec Milan Cabánek chcel vedieť ako pokračujú opravy chodníka na Rastislavovej ulici. 
Starosta obce uviedol, že v opravách sa bude pokračovať, ale problém je pri RD p. Hulalu, ten 
chodník rozobral, nakoľko je pozemok pod chodníkom pred jeho RD v jeho vlastníctve. 
Občania tam majú problém prejsť, ale s p. Hulalom sa nedá dohodnúť. 
  
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a o 22.30 hod. ukončil štvrté zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
               Ing. Eliška Kuklová       Ing. Stanislav Šantavý 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


